
Zápis číslo 5. 
z jednání školské rady pro školní rok 2008/2009 konané dne 28. 8. 2008 

 
 
Přítomni: Mgr. Miroslav Andrle, Mgr. Libor Jiránek, Mgr. Jana Lelková, p. Karel Pech, pí 
Kateřina Frajbišová 
 
Omluveni: p. Josef Toman, pí Pavlína Bláhová 
 
Program jednání: 

1) Zahájení 
2) Organizační řád školy – školní řád 
3) Školní vzdělávací program 
4) Různé a diskuze 
 

 
K bodu 1) 
Mgr. Miloslav Andrle a pí Kateřina Frajbišová přivítali přítomné a seznámili je s programem 
dnešního jednání. 
 
K bodu 2) 
Organizační řád školy – školní řád byl projednán, byly zodpovězeny jednotlivé dotazy členů 
školské rady, projednán způsob omlouvání absence žáka nejpozději do tří dnů. 
Usnesení:  
Školská rada projednala a schvaluje organizační řád školy. 
Hlasování: pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 
 
K bodu 3) 
Členové školské rady byly seznámeni se Školním vzdělávacím programem, který byl 
aktualizován a pozměněn např. průřezová témata, výuka nadaných žáků, mediální výchova, 
volitelné předměty, školní projekty, atd. 
Usnesení:  
Školská rada projednala a bere na vědomí Školní vzdělávací program. 
Hlasování: pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 
 
K bodu 4) 
Zástupci pedagogického sboru vznesli dotaz ohledně probíhajících prací na zasypání strže 
před budovou školy, která byla zahájena minulý školní rok a do dnešní doby není ukončena, 
zemní práce, které zde probíhají narušují vyučování. Dále byl učiněn dotaz ohledně 
dokončení hřiště v areálu školy a jeho budoucího provozování. Zjištěním informací ohledně 
uvedených investičních akcí, tj. termínu dokončení a stanovení provozování byla pověřena pí 
Kateřina Frajbišová, které je zajistí na další jednání, které se uskuteční dne 9. 10. 2008 
v 15.00 hod v kanceláři ředitele školy. 
 
 
 
 
Zapsala: Kateřina Frajbišová 
 
 


